
 21 X  21 

21 preguntes per 21 regidors 
      

Dado que su grupo político, se presenta a formar parte del gobierno municipal y debido a las inquietudes que nuestros asociados nos han 
hecho llegar, les trasladamos una serie de preguntas con el objeto de que sus respuestas, firmadas por el cabeza de lista, sirvan como 
compromiso con la ciudadanía de Cambrils y fomentar la participación ciudadana en las labores de gobierno municipal. 

También solicitamos, con objeto de conocer la capacidad de quien nos gobierna, la enumeración de los conocimientos/estudios 
específicos en el ámbito municipal que posee el candidat@ a la alcaldía.  

 

1.- Transparencia finanzas municipales: 
Toda información/acontecimiento municipal         
irá acompañada del correspondiente  
presupuesto y posterior cierre de presupuesto. 

 SI NO 
La informació financera del portal de transparència serà 
actualitzada : estats comptables d’ingressos i despeses trimestrals. 
Per partides concretes i per programes/serveis específics. 

2.-  Se contratará a través de organismos 
independientes del ayuntamiento una auditoría 
externa de las finanzas municipales.  

 

SI 
 

ANUAL 
 

BIANUAL 

NO 

Una auditoria ben feta costa molts diners. 
Sense que serveixi per desacreditar la 
feina feta per la intervenció municipal crec 
saludable tenir una auditoria a l’inici de 
cada mandat. De comptabilitzar, fiscalitzar 
la gestió econòmica de l’ajuntament se 
n’encarrega la intervenció municipal. Quan 
a la publicitat d’aquesta fiscalització, vegeu 
resposta 1). 

Todo el pueblo ha de 
tener posibilidad de 
conocer el destino del 
último céntimo de los 
impuestos que paga.   



3.-  El número de cargos de confianza/ 
asesores/jefes de gabinete, etc. será de: 

 
0 

 
1-3 

 
4 ó más 

Es tendeix a confondre càrrecs de confiança amb enxufats del 
govern de torn. Actualment l’ajuntament ja té 4 càrrecs ocupats per 
personal eventual alguns dels quals fa més de 4 legislatures que 
fan la seva feina professionalment amb governs de tot color. 
Actualment els càrrecs de confiança municipals són : el cap de 
gabinet/comunicacions d’alcaldia (1), i directors gerents del 
Patronat de Turisme (1), Patronat d’Història (1), i de les empreses 
APARCAM (1/2) – INGESÒL (1/2). Si l’activitat de l’empresa 
requereix la dedicació, es pot preveure passar els ½ de les 
empreses municipals a 1.  

4.- La ciudadanía dispondrá de toda la 
información detallada referente al 
personal/gobernantes del Ayuntamiento. 
Horarios/tareas 

 SI NO 

TOTA és un absolut difícil d’encabir entre 
d’altres a la LOPD. Els organigrames, 
funcions dels departaments seran públics : 
qui fa què (especialment en el cas de 
tècnics amb responsabilitats), horaris 
d’atenció etc. 
Les agendes i horaris d’atenció dels 
regidors seran públics (compromís de 
programa) i atendran per torn a l’OAC 
quan se’ls requereixi. 

Los pagamos con 
nuestros impuestos. 

5.- Las partidas presupuestarias que en su 
totalidad superen los 600.000 €, serán decididas 
por el pueblo en referéndum. 

 SI NO 

Entenc que parla d’inversions. 
La nostra filosofia és que no hi ha diners 
per fer tot el que ens agradaria, i que 
caldrà que entre tots decidim la major part 
(no inferior al 75%) del pressupost 
d’inversió de manera participada. Les de 
600.000 o més, i les de menys també. 

No se pueden hacer 
“particiones 
interesadas” para no 
llegar a la cifra 
mencionada.  
Democracia 
participativa. 

6.- El alcald@ hará una declaración anual de 
todos los ingresos que reciba gracias a su cargo 
(Diputación, Consell Comarcal, etc). 

 SI NO 

Les dades del que cobrin l’alcalde/ssa o els/les regidors/es en 
l’exercici de la seva activitat pública seran públics. 
En el tema de les retribucions públiques dels regidors, creiem que 
cal evitar les dedicacions exclusives a la política: fan polítics 
professionals, desarrelats de la seva professió prèvia.  



7.- Se instalaran contenedores soterrados en los 
barrios/urbanizaciones que no lo tienen.  SI NO 

El mandat 205-19 cal tornar a treure a concurs el servei de 
recollida d’escombraries i neteja viària. L’objectiu seria estendre el 
sistema de contenidors soterrats a les urbanitzacions que 
actualment no en disposen, millorar freqüències de recollida i 
neteja, i resoldre temes concrets com la recollida de les restes de 
poda, andròmines, etc. L’aspecte econòmic tindrà un pes important 
en la decisió final. 

8.- ¿Bajaran el IBI?.  
En la ultima legislatura la subida ha sido de un 
22%.   

 SI NO L’actual pressió fiscal a Cambrils és 
equiparable amb la dels municipis de 
l’entorn. L’economia municipal no es pot 
permetre abaixar impostos. Els impostos 
s’actualitzaran a l’IPC. Conforme es vagi 
rebaixant la càrrega financera del deute, 
els diners ‘alliberats’ han de servir per 
recuperar serveis públics. 

En los últimos 10 
años la subida del IBI 
ha sido del 67% 
mientras que el IPC 
solamente ha subido 
un 23 %. 

9.- ¿Bajarán el resto de impuestos? 
(tasas, alcantarillado, basuras, circulación, etc).    SI NO 

Somos conscientes 
de las deudas  
contraídas, aunque el 
ciudadano no haya 
contribuido a ellas. 

10.-  La limpieza en los barrios/urbanizaciones 
se realizara con la misma frecuencia que en 
núcleo urbano de Cambrils. 

 SI NO 
La freqüència serà l’òptima. Si se’n 
requereix més serà més, i si amb menys ni 
ha prou no malbaratarem temps i diners. 
Remeto a la pregunta 7. 

Nos preocupa que 
pagando los mismos 
impuestos recibamos 
la mitad de servicios. 



11.- ¿Se continuará promocionando con dinero 
público acontecimientos privados? 

 SI NO 

A risc de no haver entès la pregunta per 
ambigua, a Cambrils es promocionen els 
esdeveniments organitzats per particulars 
que aporten valor social, econòmic o de 
promoció de la ciutat. Sota aquestes 
premisses i un càlcul/ponderació del retorn 
de la inversió, crec que aquesta és una 
bona línia de treball: ajuda a dinamitzar la 
ciutat, les empreses que les desenvolupen 
i fan ‘marca Cambrils’. 

En Cambrils conviven 
otros sectores de la 
población que no se 
promocionan y si 
pagan impuestos. 

12.- Se contratará a través de organismos 
independientes del ayuntamiento una auditoría 
externa de la seguridad. 
 

 

SI 
 

ANUAL 
 

BIANUAL 

NO 
No tenim objeccions a que externament s’auditi el funcionament de 
qualsevol servei públic, el problema està en què fem quan tinguem 
el diagnòstic. Als calaixos de l’ajuntament, hi ha diversos plans de 
millora de l’activitat de la PL basats en auditories de funcionament 
del servei. Fins ara les propostes de millora que contenen s’han 
aplicat en compta-gotes. El mandat 2007-11, l’intent d’aplicar les 
recomanacions d’un pla de qualitat i millora elaborat per la D.G. de 
Policia (GENCAT) va suposar pressions laborals i polítiques que 
van acabar amb el cessament de 3 caps (Mariné, Berguedà i 
Martinez) en 4 anys, i el PQM al calaix de nou.  
 
12) Cal auditar, cal aplicar les recomanacions, cal revisar la seva 
aplicació (tornant a auditar) i entrar en el cicle Deming en aquest i 
en la majoria de serveis que presta l’ajuntament. 
13, 14 a i b) D’entrada, sí. Els resultats i les auditories de servei 
han de determinar finalment la utilitat i la periodicitat. 

13.- Se mantendrán los planes especiales de 
vigilancia en fechas determinadas (Navidad, 
reyes, etc ). 

 SI NO 

 14a.- Se mantendrá el establecimiento de 
controles periódicos de seguridad en el vial de 
Cavet. 
--------------------------------------------------------------
14b.- Se harán simulacros de “operación jaula” 

 
 
 
 
 

SI 
FRECUENTES 

 
EXCEPCIONALES 

 
----------------- 
SEMESTRAL 

 
ANUAL 

 

NO 



15 Nuevas Tecnologías: 
a.- se podrán hacer todo tipo de 
reclamaciones/denuncias/propuestas  
vía internet. 
-------------------------------------------------------------- 
b.- Las denuncias por robo se podrán hacer a 
través del vehículo móvil de la Policía.   

 
SI 

---------- 
SI 

NO 
------------ 

NO 

a) Volem ser una ciutat smart. Això vol dir, 
entre d’altres coses, aprofitar les 
oportunitats TIC per fer més fàcil al vida 
dels ciutadans/es. Propostes, sí. 
Denúncies i reclamacions, també en la 
mesura que la tecnologia i els requisits 
legals del tràmit ho permetin. 
b) Haurien de poder fer-se, sí. 
* Els regidors tindran les eines necessàries 
per fer el millor possible la seva feina, com 
a tots ens agradaria: això al s.XXI inclou 
mòbils smartphone, etc. 

Y no nos referimos al 
último modelo de 
mobil para los 
regidors. 

16.- Se instalarán cámaras para el “control de 
tráfico” en los accesos del barrio del Molí de la 
Torre. 

 

SI 
--------- 

AL INICIO DEL 
MANDATO 
------------- 

DURANTE EL 
MANDATO 

NO La compra ja està feta, seria absurd no fer-ho. 

17.- ¿Se eliminará el impuesto de plusvalía 
municipal?.    SI NO 

O quan hi ha una donació inter vivos, o 
una dació en pagament ... La supressió de 
l’IVTNU suposa renunciar a uns ingressos 
que l’ajuntament hauria de compensar amb 
altres ingressos per la via dels impostos 
(IBI, IVTM, ICIO o IAE) i amb igual 
progressivitat. 
La pregunta és, prefereix pagar una mica 
més d’IBI i que els seus fills no hagin de 
pagar IVTNU si els fa una donació, per 
exemple? Estic disposada a valorar-ho. 

El impuesto es 
potestad (voluntario) 
del ayuntamiento. 
Hay municipios que 
no lo aplican. Es el 
impuesto que se 
aplica 
mayoritariamente 
cuando fallece un 
familiar y se hereda 
una vivienda. 

18.- ¿El candidat@ “viajará” a los barrios?  

SI 

1 vez al año 

3 veces al 
año 

NO 

Sóc de les que pensa que els polítics 
passen massa temps al despatx i massa 
poc al carrer. Quan se’m demani, vindré; 
tant com calgui, jo i qui faci falta. I no 
perdré el costum de seguir passejant pels 
diferents barris de Cambrils, sola o en 

Es sabido que el 
alcalde viaja a 
ciudades fuera de 
Cataluña y de 
España. Los 



 

Quant a la formació, trajectòria profesional i altres circumstàncies vitals dels nostres candidats, us recomano visitar la web www.pelboncami.cat 

família, amb una mirada crítica a les coses 
que veig. 
* Un altre cop, el comentari és 
desafortunat. 

ciudadanos quieren 
que se conozcan sus 
problemáticas 

19.- Compromiso de solucionar las deficiencias 
encontradas en los servicios e instalaciones del 
barrio en las visitas realizadas por el regidor de 
barrio. 

 

SI 
 

< 15 DIAS 
 

< 1 MES 

NO 

Al programa portem una brigada d’acció ràpida que, en 48H, ha de 
ser capaç de resoldre aquestes petites coses (si disposa de l’estoc 
de recanvis necessari). Mirarem d’habilitar un canal específic (app 
mòbil, whatsapp, etc.) per tal que la comunicació d’aquestes 
incidències sigui el més àgil possible. 

20.- Se tomaran acciones efectivas de los 
espacios verdes/riera Riudoms/Maspujols.  

SI 
Limpieza 

superior a la 
actual 

NO 
Se 

continuara 
igual 

Els diners que l’ACA cobra de Cambrils en 
concepte de cànons etc. han de tenir un 
retorn en la qualitat del servei que presta a 
Cambrils : neteja i recuperació d’espais 
fluvials i el seu entorn, i l’ampliació de la 
depuradora (EDAR). Com en el cas de la 
neteja viària, la neteja ha de ser la 
suficient. Actualment és millorable. 

Estado deplorable de 
riera con peligro de 
desbordamiento y 
nula presión al ACA 
para la solución. 

21.- A partir del 3er año de gobierno, el alcalde 
se compromete a devolver al ayuntamiento  todo 
el sueldo recibido en caso de incumplimiento de 
los compromisos que se adquieren con el 
presente acuerdo. 

 SI NO 

Si decideixo no abaixar impostos i al final 
els abaixo, també hauré de tornar el sou 
per incompliment? J 
La democràcia representativa tal i com la 
coneixíem fins ara ha mort ja. La 
ciutadania no entén ja uns polítics tancats 
en gàbies d’or aliens a la realitat, 
governant a cop d’informe i estadística 
sense tocar el carrer. 
Si no compleixo –dolosament- sabré 
assumir la meva responsabilitat. 

Fin de la Democracia 
Representativa. 


